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Onderwerp Huisvesting arbeidsmigranten

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

Portefeuiltehouder Cottege

Schriftelijke vraag

Geacht co[[ege,

Woensdagavond 7 oktober 2015 was er een informatiebijeenkomst van en over de ptannen

van Atik Uitzendbureau inzake huisvesting arbeidsmigranten Bergrand 230. At eerder heeft

de fractie PvdA hierover vragen gesteld.

De bijeenkomst werd bijgewoond door ruim 100 voorat zeer boze inwoners. De gemeente

had als toehoorder afgevaardigd twee ambtenaren en van de potitiek waren twee fracties

aanwezig. Volgens berichtgeving in de media en naar de overtuiging van de bewoners zou

het college positief staan tegenover deze ptannen.

Uit alle reacties btijkt dat de inwoners vooral behoefte hebben aan informatie hoe en

waartegen zij beroep en bezwaar kunnen aantekenen. Men voelt zich overrompetd.

Los van inhoudetijke standpunten over deze plannen vinden wij dat het cotlege met spoed

en met a[[e zorgvutdigheid een informatiebijeenkomst moet beteggen om de inwoners

wegwijs te maken met betrekking tot het gemeentetijke beteid inzake huisvesting

arbeidsmigranten en wegwijs moet maken over de procedures die gevotgd gaan worden en

hoe men waar bezwaar en beroep kan aantekenen. Los van de uitkomsten van a[[e plannen

en procedures vinden wij dat er voor alte betrokkenen een getijk speetveld moet komen

om te komen tot ordentetijke inspraak en besluitvorming. En dat ook ter voorkoming dat

emoties de overhand gaan spelen waar niemand bij gebaat is.

Vragen:

1. wat is het voortopige inhoudetijke standpunt van het co[[ege?

2. wanneer gaat u de inhoudetijke bijeenkomst organiseren?

Fractie Nieuwe Democraten
Ton Schijvenaars



Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

Een aanvraag omgevingsvergunning is nog niet ingediend, van een inhoudelijk standpunt is op
dit moment dan ook nog geen sprake. ln de woonagenda is met betrekking tot de huisvesting van
arbeidsmigranten het volgende opgenomen:
"Voor de huisvesting van arbeidsmigranten gaan wij samen met marktpartijen, grondeigenaren en
uitzendbureaus voor minimaal 420 personen extra woningen realiseren. De voorkeur gaat uit naar
mid-stay in bestaand (leegstaand) vastgoed. De voorkeur gaat uit naar meerdere locaties
verspreid over de stad."

2. Op 7 oktober jl. is er door uitzendbureau Atik een informatieavond georganiseerd voor
buurtbewoners. Een aanvraag omgevingsvergunning is echter op dat moment en tot op heden
nog niet ingediend. Gezien de reacties op deze informatieavond heeft het college van
Burgemeester en Wethouders besloten dat er op korte termijn een gesprek met een delegatie
van de buurtbewoners zal worden georganiseerd.

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders,
Namens deze,

Toine Theunis
WethouderWonen


